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Kommentar till text av Bibbi:

"O, må ingen bli tillbaka Här i denna mörka värld"

http://www.poeter.se/viewText.php?textId=1423543

Bön och Tacksägelse (kommentar till text av Bibbi)

Bönen är en central företeelse i en kristens liv. Eller åtminstone ska den vara det. Mycket kan bönen

åstadkomma. Men det finns även böner som aldrig får något svar. Trots det ska man inte sluta hoppas.

Och man kan alltid tacka Gud:

 

Tack för vad du uppenbarat,

Tack för vad jag ej förstår.

Tack för bön som du besvarat,

Tack för vad jag inte får.

 

När det gäller bönen så har jag ett ställe jag alltid tänker på.

Paulus undervisar Tessalonikerna:

 

16 Var alltid glada,

17 be ständigt

18 och tacka hela tiden Gud.

    Gör så, det är Guds vilja i Kristus Jesus.

19 Släck inte anden,

20 förakta inga profetior

21 men pröva allt.

    Ta vara på det som är bra,

22 och avhåll er från allt slags ont.

 

När Paulus lägger till "Gör så, det är Guds vilja i Kristus Jesus" då är det för att han verkligen menar det.

Man kan utgå från att Paulus alltid försökte vara glad, tillfreds och bad ständigt med tacksamhet.

Det är även så att uttrycket "Låt oss tacka Gud" betyder "Låt oss bedja." Precis som om att när man ber, så

tackar man Gud.
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